
 
 
 
 
Geacht College, 
 
Met grote trots heeft de VVD fractie de winst van de Nederlandse inzending bij 
het Eurovisie Songfestival 2019 in Israël gevolgd. Deze winst betekent dat 
Nederland volgend jaar organisator is van dit grootste muziekfestival ter wereld. 
Wat de VVD fractie betreft zou het Songfestival in 2020 prima in Zwolle kunnen 
plaatsvinden. Zeker aangezien IJsselhallen-directeur Toni Denneboom in De 
Stentor aangeeft dat de IJsselhallen hier zeer geschikt voor zouden zijn 
(https://www.destentor.nl/zwolle/directeur-ijsselhallen-ambitieus-zwolle-wil-
graag-songfestival-2020-organiseren~a3c5785b/).  
 
Dit brengt ons tot de volgende vraag: 
 
- Is het College bereid om samen met onze partners in de stad en de provincie 
een bid uit te brengen om het Eurovisie Songfestival volgend jaar naar Zwolle te 
halen? 
 
Bij voorbaat hartelijk dank voor de beantwoording.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Thom van Campen  
Fractievoorzitter VVD Zwolle 
0615873629 
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